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Zápisnica zo zasadnutia komisie kultúry 
dňa 11.6.2019 

 

Prítomní: Ing. Filip Kaľavský, Mgr. Miroslav Dufinec, Mgr. Erika Šimková, PhDr. Karina 
Obšatníková, Mgr. Lenka Juročková, Róbert Kunč 

Prizvaní: PhDr. Milada Tomková 
 
Program:  
 
1. Plán kultúrnych aktivít MsKS na II. polrok 2019. 
 
2. Kultúrne leto 2019. 
 
3. Informácia o príprave Zemplínskych slávností. 
 
4. Informácia o príprave Zemplínskeho jarmoku 
 
5. Prerokovanie nových nápadov "Kultúrnej koncepcie" 
 
6. Rôzne. 
 

 
Z účasti na zasadnutí Komisie kultúry sa ospravedlnila PhDr. Jana Cibereová, JUDr. Tímea 
Sotáková, MUDr. Iveta Jasovská, Mgr. Michal Korpa, Lukáš Očenáš. Zasadnutie komisie otvoril 
a viedol predseda komisie Ing. Filip Kaľavský, ktorý privítal prítomných.  

R o k o v a n i e 

Riaditeľka Mestského kultúrneho strediska v Michalovciach prítomných informovala, že na 
formovaní programu sa pracuje od novembra. V priebehu roka sa program dopĺňa. Milada 
Tomková informovala prítomných o Kultúrnom lete v Michalovciach /v prílohe/.  
Štrnásteho septembra sa v Parku študentov uskutoční Orieškiáda. 29. septembra bude 
stretnutie so Shopenom a Beatles, klavírny recitál v rámci Michalovskej hudobnej jesene. 
V galérii MsKS bude výstava Eugena Hochmana -  Výber z Tvorby. MsKS sa podieľa na podujatí 
Srdce ako dar. V októbri sa pripravuje tradičné podujatie Vďaka Vám, keďže je mesiac úcty 
k starším a nebude chýbať ani výstava Mirona Špeníka - Maľba. V novembri je naplánovaná 
súťaž v umeleckom prednese pre stredné školy Horovov Zemplín a nebude chýbať ani 
akadémia k 100. výročiu Zemplínskej župy. 26. novembra bude Pietny akt pri príležitosti 75. 
výročia oslobodenia mesta a  Beh o štít mesta. Naplánovaná je tiež filmová prehliadka Snow 
Film Fest. Začiatkom decembra sa uskutoční tradične rozsvietenie stromčeka a Mikuláš a 
Slávnostné mestské zastupiteľstvo spojené s odovzdávaním čestného občianstva, Cien mesta 
a Cien primátora. 12. decembra je naplánovaná premiéra Divadla pri fontáne. 13. 14, 
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decembra sa uskutočnia Vianočné trhy, 15. decembra bude podujatie Vianoce heligónkou. 31. 
decembra – vystreľovanie zátok zo šumivého vína, Silvester 2019 a 27. výročie osláv štátnosti. 
V malej galérii MsKS bude výstava Jána Čižmára.  
 
 Predseda komisie skonštatoval, že pani riaditeľka zhrnula všetky informácie z bodu 1 – 
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 Predseda komisie sa informoval ohľadom Zemplínskych slávností  

• Milada Tomková informovala, že na programe sa pracuje, kreuje sa, v ktorý deň 
bude aké vystúpenie a podobne.  

 Predseda sa informoval, kedy bude známy konečný program 
• Riaditeľka informovala, že program bude definitívny týždeň pred podujatím 

 Predseda komisie sa informoval, aké je financovanie Zemplínskych slávností. 
• Riaditeľka odpovedala, že prostredníctvom Mesta, keďže MsKS je príspevková 

organizácia Mesta. Zemplínske osvetové stredisko získalo z Fondu na podporu 
umenia 5000 eur na toto podujatie. Mesto Michalovce taktiež podalo projekt 
na KSK, tohto roku Mesto získalo 5 500 eur. Táto suma je určená na ubytovanie 
pre zahraničných účastníkov. Zvyšok je z rozpočtu MsKS. 

 Predseda komisie sa informoval ako to je s prípravou Zemplínskeho jarmoku. 
• Riaditeľka MsKS informovala, že program sa taktiež kreuje. Program je 

zostavený pre všetky vekové kategórie.  
 Členovia komisie sa zhodli, že program je bohatý a je si z čoho vybrať 
 Predseda komisie sa vyjadril, že podujatia sa opakujú  

• riaditeľka sa vyjadrila, že je to z dôvodu, že sú podujatia, ktoré chceme 
zachovať 

 
Hlasovanie: Komisia kultúry berie na vedomie informáciu o príprave pláne kultúrnych aktivít 
MsKS na II. polrok 2019, o Kultúrnom lete 2019 a informácie o príprave Zemplínskych 
slávností a Zemplínskeho jarmoku. 
 
 
 
 
4. Rôzne 
 
V bode rôzne vystúpili pán Koribanič, prevádzkovateľ predaja Pop cornu v MsKs počas 
premietania v Kine. Mestské kultúrne stredisko v Michalovciach obmedzilo predaj popcornu 
v MsKS každú stredu. Pán Koribanič sa vyjadril, že nedostali žiadne sťažnosti, neboli prizvaní 
k tomu, že je nejaký problém, neboli prizvaní k riešeniu problému. Žiadajú o to, aby aj oni mali 
možnosť vyjadriť sa. 

• Riaditeľka MsKS sa vyjadrila, že dostali sťažnosti emailom, preto pristúpili 
k takému kroku. Zdôraznila taktiež, že sála je len jedna na všetky podujatia 
v meste. 

• Predseda komisie sa vyjadril, že ho mrzí, že na komisii sa po rozhovore sa 
nenašiel žiadny kompromis a verí, že na ďalšom stretnutí možno s pánom 
primátorom sa nájde riešenie. 
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Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť.  
 
 

Ing. Filip Kaľavský v. r. 
                                                                                                                        predseda komisie 

 

 

Zapísala: Mgr. Adela Kalaninová 


